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Protokół 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Krośnie Odrzańskim odbytego w dniu                 

15 grudnia 2020 r. w trybie zdalnym. 

  

 Zgodnie z art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych 

oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020 r. poz. 1842) posiedzenie odbyło  

się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość (zdalny tryb obradowania). 

Posiedzeniu przewodniczyli: Radny Bartosz Zaborowicz. Nieobecni: Radna Katarzyna Kula i Radny 

Mariusz Grycan. Wydruki list obecności członków komisji stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Marek Cebula - Burmistrz Krosna Odrzańskiego 

Anna Mikołajczyk - Sekretarz Gminy 

Ilona Ogiba                     - Skarbnik Gminy 

Monika Kuczyńska - Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa 

Jolanta Adułło-Hoffmann - Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu 

Marek Sukiennik - Naczelnik Wydz. Rozwoju, Inwestycji i Planowania Przestrzennego 

Mirosław Kossowski - Naczelnik Wydz. Urząd Stanu Cywilnego i Spraw Obywatelskich 

Aleksander Kozłowski - Prezes Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-

Komunalnego Sp. z o.o. 

 

TEMATYKA POSIEDZENIA: 

1. Otwarcie posiedzenia i ustalenie jego porządku. 

2. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 

2020 r.; 

2) w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2020; 

3) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 

2021-2030; 

4) w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2021 rok; 

5) w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez Żłobek 

Miejski w Krośnie Odrzańskim; 

6) w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie Gminy Krosno Odrzańskie 

rodzinie polskiego pochodzenia podlegającej repatriacji; 

7) w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Krosno Odrzańskie; 

8) w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych 

i urządzeń kanalizacyjnych Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-Komunalnego Sp. z 

o.o. w Krośnie Odrzańskim na lata 2021-2024”; 

9) w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w miejscowości Łochowice; 

10) w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na rok 2021. 

3. Informacje i sprawy różne. 
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Do pkt. 1 

Otwarcia posiedzenia dokonał Radny Bartosz Zaborowicz – Przewodniczący Posiedzenia, który 

powitał radnych i zaproszonych gości.  

Następnie Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego oraz Komisji Porządku 

Publicznego i Infrastruktury Komunalnej stwierdzili quorum.   

  

Do pkt. 2 

1) Projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2020 r. przedstawiła Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. Powiedziała, że jest to uchwała 

porządkująca budżet. 

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

(nieobecna Radna K. Potocka) zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie 

uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2020 r.  

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia uchwały 

budżetowej Gminy Krosno Odrzańskie na 2020 r.  

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych nie zaopiniowała projektu 

uchwały z powodu braku quorum.  

  

2) Projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 

2020 przedstawiła Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. Szczegółowo omówiła poszczególne zadania ujęte 

w wykazie wydatków niewygasających. 

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2020. 

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z 

upływem roku budżetowego 2020. 

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych nie zaopiniowała projektu 

uchwały z powodu braku quorum.  

W tym miejscu na posiedzeniu obecny Radny Artur Kozakiewicz. Stan Komisji Edukacji, Kultury, 

Sportu i Spraw Społecznych – 2 radnych. 

 

3, 4) Projekty uchwały: w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na lata 2021-2030 oraz w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2021 rok przedstawiła Skarbnik Gminy Ilona Ogiba. Posłużyła się przy tym 

prezentacją. Wydruk stanowi załącznik do protokołu. 

Radny Bartosz Zaborowicz powiedział, że Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego zajmowała 

się już niniejszymi projektami na osobnym posiedzeniu. Budżet gminy zwiększa się. Należy jednak 
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pamiętać, że dużą jego część stanowią środki rządowe, które samorząd tylko rozdysponowuje i nie 

ma wpływu na ich przeznaczenie. Dodał, iż projekt budżetu został sporządzony prawidłowo. 

W tym miejscu na posiedzeniu obecna Radna Kazimiera Potocka. Stan Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego – 5 radnych. 

Burmistrz Marek Cebula podziękował wszystkim za 10 lat współpracy. Podkreślił wiedzę i fachowość 

Pani Skarbnik. Następnie przypomniał, iż zarówno budżet na 2021 rok, jak i WPF na lata 2021-2030 

otrzymały pozytywne opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej. Nie zgłoszono do nich żadnych uwag. 

Przypomniał, iż od 2016 roku gmina ubiegała się o możliwość odrestaurowania Zamku Piastowskiego. 

Do uzyskania dofinansowania zabrakło jednego punktu. Fragment projektu uda się zrealizować dzięki 

LRPO. Podjęliśmy kolejne starania, aby zrealizować zadanie z dofinansowaniem z tzw. funduszy 

norweskich. W tym wypadku także zabrakło jednego punktu. W międzyczasie wystosowano listy do 

Głównego Konserwatora Zabytków, Premiera Glińskiego, Wojewody Lubuskiego, Lubuskiego 

Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków. Podkreślano w nich, iż jest to dziejowa inwestycja, jeśli 

chodzi o ratowanie zabytków w Polsce. Jest to najdalej na północ wysunięty i zachowany przyczółek 

Piastów Śląskich. Wojewoda Lubuski udzielił wsparcia gminie. Jest też poparcie pracowników 

Ministerstwa Kultury i Dziedzictwa Narodowego. Ewentualna realizacja zadania miałaby być możliwa 

dzięki dofinansowaniu z Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko. W trakcie wykonywania 

projektów często pojawiają się oszczędności lub też środki wracają ze względu na przelicznik euro. 

Otrzymaliśmy zapytanie z Ministerstwa, czy gmina byłaby w stanie realizować to zadanie. Budżet 

gminy jest bardzo obciążony. Burmistrz zwraca się zatem z zapytaniem, czy powinniśmy sięgnąć po te 

środki. Oznaczałoby to jeszcze większe oszczędności i rezygnację z wielu mniejszych zadań.  

Radna Danuta Cierpisz zapytała, czy wątpliwości budzi konieczność zabezpieczenia środków na 

wkład własny do projektu. Zapytała, czy na wkład własny gmina mogłaby zaciągnąć kredyt. 

Burmistrz Marek Cebula poinformował, iż całkowita wartość projektu opiewała na 22 mln zł, dotacja 

miała wówczas wynieść niespełna 17 mln zł. Gmina musiałaby zabezpieczyć ponad 5 mln zł jako 

wkład własny. Dodał, że od 2017 roku ceny wzrosły. Po aktualizacji kosztorysów projekt może być na 

poziomie 25 mln zł. Gmina nie otrzyma więcej środków z Ministerstwa. Ponadto zawsze mogą pojawić 

się niespodziewane wydatki. Zadanie musiałoby zostać zrealizowane do końca 2023 roku.     

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba powiedziała, że w przypadku chęci realizacji, zaistniałaby konieczność 

wprowadzenia zadania do WPF. Trudność sprawia brak ostatecznych danych. Dodała, iż jest 

propozycja, aby przed sesją zwołać kolejne wspólne posiedzenie Komisji rady, w celu omówienia 

ostatecznego projektu uchwały.  

Dyskutowano na temat zabezpieczenia środków na wkład własny oraz możliwości realizacji tego 

zadania do 2023 roku.  

W tym miejscu na posiedzeniu obecny Radny Piotr Garczyński. Stan Komisji Edukacji, Kultury, Sportu 

i Spraw Społecznych – 3 radnych. 

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba powiedziała, że na razie nie może planować zaciągnięcia kredytów w 

kolejnych latach. Dodała, iż VAT jest wydatkiem niekwalifikowalnym. Według projektu z 2017 roku 

wkład własny wynosił ponad 6,5 mln zł, natomiast VAT ponad 4 mln zł. Na przestrzeni czasu, do 2023 

roku musielibyśmy znaleźć te środki w budżecie gminy.     

Radna Kazimiera Potocka powiedziała, że należy zrobić wszystko, aby zrealizować to zadanie. 

Wszelkie zmiany będą korzystne. Zapytała, czy jest możliwość zmniejszenia środków w ramach 

Funduszu Sołeckiego do kwot przekazywanych przez Rząd. Zapytała, czy dotacje rządowe pokryły w 

całości wydatki na zapobieganie i zwalczanie koronawirusa, a jeśli nie, to ile gmina wydatkowała na 

ten cel środków. Chodzi także o wsparcie dla przedsiębiorców.   
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Skarbnik Gminy Ilona Ogiba przedstawiła analizę wydatków na fundusz sołecki w latach 2010-2014. 

Powiedziała, że fundusz wzrasta. Od 2015 roku pula zwrotu z budżetu Państwa cały czas maleje. 

Fundusz sołecki jest częścią budżetu gminy, sami go przekazujemy. Wojewoda, na podstawie 

rozliczenia oddaje część środków w formie dotacji. Nie możemy zmniejszyć kwot, gdyż są one 

wyliczane według wzoru.   

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że fundusz sołecki to obecnie niespełna 500 tys. zł. Algorytm 

zapisany w ustawie nie podlega zmianom. Fundusz sołecki ma wydzielone niecałe 70% gmin. 

Gdybyśmy dzisiaj chcieli z niego zrezygnować, wywołałoby to ogromną awanturę. Oszczędności 

trzeba szukać gdzie indziej. Wyjaśnił, iż do poniedziałku musimy podjąć ostateczną decyzję w sprawie 

ewentualnej realizacji projektu związanego z Zamkiem. Zadanie musi zostać ujęte w uchwale. Dzisiaj 

radni opiniują przedłożone projekty, ale być może do sesji całkowicie się one zmienią.  

Skarbnik Gminy Ilona Ogiba poinformowała o autopoprawkach do projektów uchwał, w przypadku 

budżetu – załącznik nr 2, a w przypadku WPF – wykonanie przewidywane bieżącego roku oraz 

załącznik nr 3. Wszystkie wskaźniki uległy poprawie.  

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Krosno Odrzańskie na lata 2021-2030. 

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2021-2030. 

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krosno Odrzańskie na lata 2021-2030. 

 

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy Krosno 

Odrzańskie na 2021 rok. 

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy 

Krosno Odrzańskie na 2021 rok. 

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej Gminy 

Krosno Odrzańskie na 2021 rok. 

 

5) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane 

przez Żłobek Miejski w Krośnie Odrzańskim przedstawiła Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i 

Sportu Jolanta Adułło-Hoffmann. Powiedziała, że 31 stycznia dobiega końca projekt na 

dofinansowanie żłobka. Dzięki pozyskiwanemu dofinansowaniu możliwe było pokrywanie prawie 50% 

kosztów utrzymania miejsca w żłobku. Udało się także pozyskać środki z programu Maluch+. Rodzice 

płacili tylko 200 zł. Dodała, iż po raz kolejny złożono wniosek o dofinansowanie z programu Maluch+.  

Radna Danuta Cierpisz zapytała, co w sytuacji kiedy nie uda się uzyskać dofinansowania z programu 

Maluch+. Zapytała, na kogo spadną koszty. 
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Naczelnik Wydz. Oświaty, Kultury i Sportu Jolanta Adułło-Hoffmann powiedziała, że kwota 400 

zł, którą będą płacić rodzice jest optymalna. Wzrost o kolejne 135 zł może być dla rodziców trudny.  

Radna Kazimiera Potocka powiedziała, że kwota 400 zł jest znacząca, jednak w poprzednich latach 

rodzice nie otrzymywali 500+. W tej chwili mają wsparcie. Podziękowała za emisję w telewizji 

krośnieńskiej krótkiej relacji z sesji rady. Poprosiła o przygotowanie materiału, w którym wyjaśni się 

rodzicom, dlaczego opłaty za żłobek wzrastają.   

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia opłat za 

świadczenia udzielane przez Żłobek Miejski w Krośnie Odrzańskim. 

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

opłat za świadczenia udzielane przez Żłobek Miejski w Krośnie Odrzańskim. 

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

opłat za świadczenia udzielane przez Żłobek Miejski w Krośnie Odrzańskim. 

 

6) Projekt uchwały w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie Gminy Krosno 

Odrzańskie rodzinie polskiego pochodzenia podlegającej repatriacji przedstawił Naczelnik Wydz. 

Urząd Stanu Cywilnego i Spraw Społecznych Mirosław Kossowski. Powiedział, że w 

Województwie Lubuskim jest tylko jedna gmina, która zaprasza repatriantów. W tym roku do Gminy 

Krosno Odrzańskie złożono 22 wnioski o repatriację. Ostatecznie wybrano 2 rodziny, z czego 

zdecydowała się jedna. Warunkiem przyjęcia repatriantów jest przyznanie przez Rząd dotacji. Po 

podjęciu uchwały przez Radę Miejską, zostanie ona przesłana razem z pismem do Wojewody 

Lubuskiego. Wskażemy kwotę dotacji, którą chcielibyśmy otrzymać na remont mieszkania dla tej 

rodziny. Chodzi o 3-pokojowy lokal na ulicy Menniczej. Kontakt z rodziną jest poprzez e-maile. Osoby 

te bardzo dobrze piszą po polsku.  

Radny Artur Kozakiewicz zapytał, gdzie zostaną zatrudnione te osoby.   

Naczelnik Wydz. Urząd Stanu Cywilnego i Spraw Społecznych Mirosław Kossowski 

odpowiedział, że jest za wcześnie, aby wskazać konkretne miejsce. Gmina ma zapewnić pomoc w 

zatrudnieniu. Wówczas podejmiemy rozmowy na temat ewentualnych oczekiwań i przedstawimy 

ofertę zakładów pracy.  

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się na terenie 

Gminy Krosno Odrzańskie rodzinie polskiego pochodzenia podlegającej repatriacji. 

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia 

się na terenie Gminy Krosno Odrzańskie rodzinie polskiego pochodzenia podlegającej 

repatriacji. 

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych jednogłośnie pozytywnie – 3 

głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zapewnienia warunków do osiedlenia się 

na terenie Gminy Krosno Odrzańskie rodzinie polskiego pochodzenia podlegającej repatriacji. 
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Zaproponowano, aby Radni Rady Miejskiej zorganizowali składkę i wysłali paczkę świąteczną 

rodzinie, która chce zamieszkać na terenie gminy. 

W tym miejscu posiedzenie opuścił Radny Artur Kozakiewicz. Stan Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i 

Spraw Społecznych – 2 radnych. 

 

7) Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Krosno Odrzańskie 

przedstawił Starszy Specjalista w Wydz. Rozwoju, Inwestycji i Planowania Przestrzennego 

Ryszard Słupski.   

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 5 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Krosno 

Odrzańskie. 

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic 

aglomeracji Krosno Odrzańskie. 

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych nie zaopiniowała projektu 

uchwały z powodu braku quorum. 

 

8) Projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-

Komunalnego Sp. z o.o. w Krośnie Odrzańskim na lata 2021-2024” przedstawił Prezes 

Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-Komunalnego Sp. z o.o. Aleksander 

Kozłowski. Posłużył się przy tym prezentacją. Wydruk stanowi załącznik do protokołu. 

W tym miejscu posiedzenie opuścił Radny Bartosz Zaborowicz. Stan Komisji Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego – 4 radnych. 

Radna Kazimiera Potocka zauważyła, iż większość zadań ma być w 85% dofinansowywana. Są 

jednak takie, które trzeba w 100% sfinansować ze środków własnych. Zapytała, czy będą one realne 

do zabezpieczenia. 

Prezes Krośnieńskiego Przedsiębiorstwa Wodociągowo-Komunalnego Sp. z o.o. Aleksander 

Kozłowski odpowiedział, że środki na zadania, które mają zostać wykonane w roku 2021 są 

zabezpieczone.  

Radna Ewa Klepczyńska powiedziała, że plany są ogromne. Wyraziła nadzieję, iż wszystko uda się 

zrealizować.    

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu rozwoju i 

modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Krośnieńskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągowo-Komunalnego Sp. z o.o. w Krośnie Odrzańskim na lata 2021-

2024”. 

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego planu 

rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych Krośnieńskiego 
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Przedsiębiorstwa Wodociągowo-Komunalnego Sp. z o.o. w Krośnie Odrzańskim na lata 2021-

2024”. 

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych nie zaopiniowała projektu 

uchwały z powodu braku quorum. 

 

9) Projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w miejscowości Łochowice 

przedstawiła Naczelnik Wydz. Gospodarki Nieruchomościami, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Monika Kuczyńska. Powiedziała, że nazwa jest propozycją mieszkańców tej ulicy. 

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w 

miejscowości Łochowice. 

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze 

wewnętrznej w miejscowości Łochowice. 

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych nie zaopiniowała projektu 

uchwały z powodu braku quorum. 

 

10) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na rok 2021. 

Radna Danuta Cierpisz zauważyła, iż w propozycji planu pracy Komisji Rewizyjnej w temacie IV 

kwartału powinien być rok 2022. 

Sekretarz Gminy Anna Mikołajczyk powiedziała, że w formie autopoprawki wprowadzony zostanie 

plan pracy Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych, gdyż przedłożony projekt uchwały 

go nie zawierał.  

Radna Dorota Kwapisiewicz odczytała propozycję planu pracy Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i 

Spraw Społecznych. 

  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego jednogłośnie pozytywnie – 4 głosami „za” 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze wewnętrznej w 

miejscowości Łochowice. 

  Komisja Porządku Publicznego i Infrastruktury Komunalnej jednogłośnie pozytywnie – 

5 głosami „za” zaopiniowała projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy – drodze 

wewnętrznej w miejscowości Łochowice. 

  Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Spraw Społecznych nie zaopiniowała projektu 

uchwały z powodu braku quorum. 

 

Do pkt. 3 

Radna Kazimiera Potocka podziękowała Pani Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa za przekazanie informacji o możliwości zabrania przez mieszkańców 

chryzantem, które zdobiły miasto.  
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Radna Dorota Kwapisiewicz powiedziała, że mieszkańcy ulicy Bolesława Chrobrego proszą o 

zawieszenie ozdób świątecznych, chociaż na co drugiej lampie. 

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że jest to niemożliwe, ze względu na opłaty za reklamy świetlne 

w pasie drogi krajowej.   

Radna Kazimiera Potocka zapytała, czy szpital w Krośnie będzie prowadził szczepienia przeciwko 

Covid – 19. Poprosiła o przedstawienie informacji w sprawach różnych na sesji rady.  

Radna Danuta Cierpisz zauważyła, iż należy poczekać na opracowany przez Rząd program 

szczepień. Ma to mieć miejsce 18 grudnia.  

Radny Marek Górski zapytał o pomoc dla pogorzelców. 

Burmistrz Marek Cebula powiedział, że pogorzelcom od razu udzielono pomocy. Ponadto mogą 

złożyć do Ośrodka Pomocy Społecznej wniosek o zasiłek w wysokości 5 tys. zł.  

Radna Grażyna Myśliwiec poruszyła kwestię pogrzebu osoby zmarłej na COVID-19 i świadczeń 

udzielanych z tytułu zgonu przez ZUS. Poinformowała, iż świadczenie z ZUS jest takie same w 

przypadku zgonu na COVID-19, jak i zgonu z innej przyczyny i wynosi 4 tys. zł. Dodała, iż każdy 

zakład pogrzebowy może dokonać pochówku osoby zmarłej na COVID-19.  

Ustalono, iż Radna przedstawi na sesji skróconą informację dla mieszkańców w tej sprawie, aby 

zapobiec ponoszeniu przez nich dodatkowych kosztów.   

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

                                                                                       PRZEWODNICZĄCY POSIEDZENIA 

                 Bartosz Zaborowicz 

Protokółowała: 

Monika Karwowska – Pawłowska 

Starszy Inspektor w Wydz. Organizacyjnym 


